
Rapport zon 8 

 

LC Ockelbo nominerade Mats Sahlberg till Funktionsvariationsstipendiet, och han fick det också, 
vilket är mycket glädjande för klubben och hela zonen. Mats kommer till Distriktsmötet för att motta 
stipendiet. 

 

Medlemsantalet är tyvärr vikande i zonen, de största klubbarna har tappat mycket. Glädjande då att 
en klubb ökat med 3 medlemmar under året. Bra jobbat LC Valbo! 

 

En klubb började t o m prata om ev avveckling. Bruno Ahlqvist var dit på möte och fick dem att tänka 
i andra banor, så de kör vidare. Tack Bruno! 

ZO kommer också att stötta framöver vid behov. 

 

Med anledning av ovanstående kan jag bara instämma i HR:s analys(se rapport från Svante Hanses) 
om medlemstapp och dess anledningar, vi hade ungefär samma resonemang vid vårt senaste 
zonmöte. 

Jag hoppas att det avsätts tid på DR/DM att resonera kring HR:s rapport och hur vi ska gå vidare. 

 

Sedan förra rapporten har ZO varit till LC Hamrånge på klubbesök på deras möte i april, och även hos 
LC Ockelbo.  

Där är jag visserligen varje gång    , men tog nu ZO-besök som en särskild punkt.  

 

Istället för zonmöte i april som planeringen anger, då det är trångt om tid pga påskhelgen och 
DR/DM-möten, planeras en zonträff hos LC Gävle Norra och deras bangolf i juni. Vi kör alltså vidare 
med fjolårets uppskattade arrangemang. 

 

Mvh Reidar Larsson, ZO zon 8 Gästrikland/Norduppland 

 

 

 


